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NOTULEN ALV van 23 oktober 2019 
 
1. Opening door de voorzitter 

Welkom aan alle aanwezige en met name de ere leden, Wim Jacobs en Jan Smeele, 
leden van verdienste: Jan de Kreek, Oebele van Dalen, Herma Schriel , Rob Kooijmans, 
leden, aspirant (jeugd)leden en donateurs. 
En vraagt een ogenblik stilte voor de overleden personen Aad Saarloos, Joop van den Bos 
en Piet Wickel. 
Afwezig met bericht: Ellen Brouwer, Peter Kuipers, Jasper Blom, Jan Hoekstra, Ria v.d. 
Ende, Jan Smeele, Herma Schriel, Nico van Bellen, Nico Wensveen, Wim Jacobs, Oebele 
van Dalen, Domino Oonk, Jaap Bakker,  Henry Haagen, Robert de Winter, Hans Wisse, 
Coen Eisma, Jeroen Verbeek. 

 
2. Verslag van de Algemene Leden vergadering van 17 maart 2019 

De notulen worden goedgekeurd. 
 
3. Ingekomen stukken, 

Geen 
 
4. Mededelingen van de voorzitter 

 
Verslag aantal leden, aspirant(jeugd)leden en donateurs van de WSVR in 2019 
 

 2019 (oktober) 2019 (maart) 2018 
Totaalaantal leden 221 212 217 
Ere lid 2 3 3 
Aantal leden 127 130 133 
Aspirant leden 19 10 15 
Jeugd leden 2 2 2 
Aspirant jeugdleden 1 1 - 
Donateurs 70 65 67 
Weggevallen leden/donateurs 2 1 5 

 
De barcommissie is na het wegvallen van Aad Saarloos versterkt met Claudia Oonk. De 
voorzitter van de barcommissie, Nico, zou het woord nemen, maar is ziek. Casper kan 
namens hem wel vertellen dat de barcommissie vrijwilligers zoekt voor vrijdagmiddag en 
het weekend. Casper vraagt met name diegenen aan die in het weekend vaak bij WSVR 
aanwezig zijn zich in te schrijven. Vele handjes maken licht werk! 
 
Nieuw is een intekenlijst om de was te doen. Herma deed dat voorheen. Idee is dat 
iedere maand een vrijwilliger twee keer de was doet. De lijst hangt in de gang op het 
prikbord. 
 
Gebruik je de binnen koelkast in de keuken? Zet je naam op je spullen. Ongemarkeerde 
spullen worden weggegooid vanwege hygiëne. 
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Mark v.d. Heijden, voorzitter van Plons, bedankt WSVR voor haar bijdrage aan Plons. 
Plons bestaat dit jaar 15 jaar. Plons biedt de aanwezigen na de vergadering een drankje 
aan op nog eens 15 jaar Plons! 

 
5. Bestuurswijziging  

- Secretaris Toon Mul treedt af en is herkiesbaar. 
Er zijn geen tegen kandidaten binnengekomen, met applaus wordt Toon herkozen. 
 
- Havencommissaris René Verkerk treedt af en is herkiesbaar. 
Er zijn geen tegen kandidaten binnengekomen, met applaus wordt René herkozen. 
 
- Penningmeester Andre van Krevelen treedt af en is niet herkiesbaar. 
Andre geeft de volgende verklaring voor zijn aftreden: 

“Wanneer je lid bent van een vereniging moet je ook je steentje bijdragen” is mijn 
mening. Dat heb ik nu 5 jaar gedaan als penningmeester, niet omdat ik het leuk 
vind maar iemand moet het doen! De rol van krent is niet mijn favoriete rol: 
weloverwogen kwaliteit en toekomst mogen best wat kosten. 
Volgend jaar ga ik een lange fietstocht maken en zal er de helft van het jaar niet 
zijn. Daarom is dit het goede moment voor een overdracht aan een waardige 
opvolger, die ik het beheer van de verenigingsgelden kan toevertrouwen. 
De financiële positie van de vereniging is nu weer in rustig en goed vaarwater, de 
onderhoudsachterstanden zijn weggewerkt en ligt er mooi bij. De zaak iets netter 
achterlaten dan ik hem heb gekregen, was het devies. 
Met dank voor het vertrouwen 
André van Krevelen 

 
- Verkiezing penningmeester. Het bestuur van de WSVR stelt voor de heer Jeroen Kooi te 
benoemen als penningmeester. 
 
Introductie van Jeroen: 
Ik ben lid van de WSVR geworden op 28-05-2007. Na geïntroduceerd te zijn door Andre 
van de Ende. In het begin voornamelijk gezeild met mijn Randmeer. Deze is verhuisd naar 
Reeuwijk en er is een Olympiajol voor in de plaats gekomen, na geënthousiasmeerd te 
zijn door John Wolters. Met John Wolters mede initiator van het herfst evenement, dat 
ik volgende week hoop te zeilen. Door Aad Saarloos jaren geleden geruisloos in de 
kascommissie geloodst en er ook weer geruisloos uit geloosd. Nu dan voorgesteld als 
opvolger van Andre van Knevelen. Mijn achtergrond is financieel, de laatste 10 jaar als 
eigenaar van een formulierenfabriek, waar de klaverjas spelers hier tot in lengte van 
dagen plezier aan beleven. Mijn plezier was voorbij en sinds ruim twee jaar heb ik ruimte 
voor andere activiteiten. In april heb ik het penningmeesterschap met veel plezier mogen 
oppakken van de Goudse Watersport vereniging Elfhoeven. Ik kijk ernaar uit dat ook voor 
de WSVR te mogen doen. 
 
 
Er zijn geen tegen kandidaten binnengekomen. Na applaus wordt Jeroen met 
handopsteking gekozen. 
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6. Verhoging van de contributie en ligplaats met 3% 
Het bestuur stelt een verhoging van 3% voor om in pas te blijven met kostenstijgingen 
van uitgaven als energie, verzekeringen etc. 
 
Claudia Oonk had verwacht de begroting te vinden bij de vergaderstukken en is van 
mening dat deze beslissing niet gemaakt kan worden zonder een financiële 
onderbouwing. Kees Struik is het er mee eens dat de procedure niet klopt. 
Het bestuur heeft er voor gekozen om eerst dit agendapunt te bespreken, om daarna 
een sluitende begroting te kunnen presenteren. 
 
René: vorig jaar was er geen verhoging. Nu lijkt een lichte verhoging verantwoord als je 
kijkt naar inflatie en kostenstijgingen in de maatschappij. 
Claudia: maar het jaar daarvoor was de stijging juist 10%, een groot bedrag. 
Meerderheid van de aanwezigen stemt in met de verhoging van 3%. 
 

7. Presentatie van de begroting 2020 
 
Vooruitblik 2020 
Voor u ligt de begroting voor de WSVR 2020. Het eerste blok zijn de begrote kosten, het 
tweede blok de begrote opbrengsten. De tarieven voor de leden, aspirant leden, 
donateurs en Stichting Plons zijn gelijk gebleven. De lange lijst is dit jaar korter gemaakt 
en logischer. Koffie, noten staan nu bij barinkoop, de schoonmaakmiddelen enz. staan bij 
onderhoud gebouw. De post “energie en water” bevat de uitgaven en de inkomsten 
elektra uit de haven, die in 2019 wordt gefactureerd. 
 

   Kosten 2020 
Clubhuis Reinigen   €     5.000  Schoonmaken gebouw 

 Onderhoud  €     9.000  Onderhoud Gebouw 
Haven steiger wal    

 Activiteiten  €     2.250  
Gouwe Ouwe, overige, 
jeugdzeilen 

 Onderhoud  €     5.100  Boten, haventerrein, kraan 

Bar Inkoop    €   22.280  
Inkopen bar koffie noten 
onderhoud 

Vereniging Belasting   €     1.500  Gemeente hoogheemraadschap 

 Huur   €     5.800  Huur terrein 

 Verzekering  €     4.500  Verzekeringen 

 Energie - water   €     3.500  Energie & Water 

 Communicatie  €     1.600  Telefoon & Internet 

 Bond   €     2.800  Kosten KNWV 

 Container   €     1.600  Servicekosten 
Bestuur en administratie  €     2.000  Kantoor, advies, bank 

 Representatie  €        800  Representatiekosten 
Reservering onderhoud  €     6.000  Dotatie onderhoud fonds 

    €        710  Onvoorzien  
Totaal begroot 2020   €  74.440  Kosten 
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Claudia Oonk: ik zie de stijgende kosten niet als ik de begroting van ik 2020 vergelijk met 
die van 2019. 
 
Claudia: de inkoop van de bar is hetzelfde begroot als in 2019. Ik verwacht dat de inkoop 
en de omzet in 2020 dalen. Moet dat ook niet lager begroot worden dan? 
Casper is juist optimistisch over de bar in 2020. Er zijn allerlei activiteiten en 
feestavondjes gepland, er komt een officieel NK, en er is een groep leden op zoek naar 
gezelligheid. Daarnaast: als het niet gehaald wordt dan zullen de opbrengsten gelijk mee 
dalen en is er begrotingstechnisch niets aan de hand. 
N.a.v. deze discussie noemt Piet Diepstraten het gerucht dat de tegenwoordig bar 
gesloten is door de weeks. Casper: Dat is niet waar. Hij doet nogmaals een oproep voor 
een barman/vrouw voor de vrijdagmiddag! 
Suggestie uit de zaal: hogere barprijs bij evenementen? 
 
Joeri vraagt naar de post van 2.000 euro voor bestuur en administratie? André ligt toe: 
software voor boekhouding, printpapier, cartridges, portokosten e.d. 
 
René: de post onderhoud aan clubhuis is op aantal punten iets verhoogd omdat daar 
gebreken zichtbaar worden. 
 
Dek Kars vraagt of er nog gebruik wordt gemaakt van subsidies. Casper: niet in geld. 
Voorbeeld van een (niet-zichtbare) subsidie is de nieuwe AED van het Rode Kruis ter 
vervanging van onze eigen AED. 
Mark v.d. Heijden wijst op subsidie voor verduurzamen van clubgebouw. 
 
René: er is ook begroot voor onderhoud aan vlet zodat die weer kan varen in 2020. 
 
 
 
 
 

   Opbrengsten 2020 

 Contributie  €   14.000  Contributies 

 Donaties   €     4.000  Donaties 

 Stichting Plons  €     3.800  Dagdelen en vaste bijdrage 

 Entree   €        980  Entreegelden nieuwe leden  

 Liggelden   €   16.500  Liggelden haven, wal 

 Kast motor  €        760  Kasten en motorhok 

 Elektra   €        400  
Gebruik aansluiting kWh bij 
energie 

 Kaartverkoop  €   34.000  Opbrengsten bar 
                   Totaal 2020   €   74.440  Opbrengsten 



191023 notulen ALV 
 

5 

8. Rondvraag 
 
Paul Oonk geeft aan dat hij geen voorstander is van de traditie dat jubilarissen en hun 
gasten bij hun feestje onbeperkt mogen drinken op kosten van vereniging. Liever zou hij 
zien dat de vereniging een aantal drankkaarten weggeeft. 
Gerard van Drunen en Casper geven aan dat zij dit juist een mooi gebaar vanuit de 
vereniging vinden en een mooie aanleiding om met leden een feestje te vieren. 
Paul vult aan dat hij dit jaar heeft meegemaakt dat er zo’n feestje was met veel 
introducees t.o.v. leden en dat de hapjes niet voor de leden waren. Hij heeft dit eerder 
met meerdere leden van bestuur en betreurt het dat dit niet is opgepakt. 
Casper geeft aan dat hij zich wat overvallen voelt door deze klacht. Hij en ook andere 
bestuursleden herkennen niet dat Paul dit eerder bij hen geagendeerd heeft. 
Het bestuur verzoekt om klachten in te dienen via een mailtje aan secretaris 
Iemand doet de suggestie het tijdschema wat strakker te handhaven. 
 
Joeri Meulemans geeft aan dat hij graag ziet dat er verenigingsboten komen. Casper: 
WSVR kiest nu voor leden met een eigen boot: de haven is vol en er is een wachtlijst 
Verenigingsboten hebben ook onderhoud nodig; bij andere verenigingen lijkt dat leden 
die voor de verenigingsboten komen daar niet voor te porren zijn. 
 
Piet Diepstraten: aanstaande vrijdag vier ik mijn verjaardag bij de WSVR. Piet wordt dan 
75. 
 
Mart van der Wolf: Wat vinden jullie er van om de vlet te verkopen als ie weer vaart? 
Tegenwoordig vaart iedereen er in en is ie altijd kapot. Kees Struik is het met hem eens 
omdat de vlet niet hufterproef is. John Wolters beaamt dat: deze vlet heeft te veel 
onderhoud nodig. René: de vlet kost volgens mij niet meer dan de rib’s. Dick Waterreus: 
kan het bestuur de kosten uitzoeken zodat we een goede afweging kunnen maken? De 
meningen van de aanwezigen worden geïnventariseerd. Andere suggesties uit de zaal: 
minder schippers, het sleutelbeleid meer hufterproof, een alternatief aanschaffen 
(aluminium en elektrisch. Chris Visser  benoemt dat er in het verleden veel enthousiasme 
was voor varen met de vlet (funfactor). Mark v.d. Heijden is het daar mee eens. Zijn 
mening is dat de kosten er bij horen; hij vergelijkt de vlet met het koningshuis. Casper: 
de vlet kan beter omgeslagen boten slepen. Foeke is het daar mee eens: de vlet is er 
altijd, ook als er geen rubberboot in het water is. Iemand noemt nog dat er een ligplaats 
vrij komt als de vlet verkocht wordt. Casper sluit af. Het bestuur gaat hier over nadenken, 
als nodig met een klein groepje. 
  
Chris Visser heeft de match-races van afgelopen zaterdag mede georganiseerd. WSVR 
stelt traditiegetrouw materiaal beschikbaar. Dit jaar was dat de gele rib, omdat de ander 
niet vaart. De rib was vies. Hij vraagt zich af hoe het onderhoud incl. schoonmaken van 
de rib’s is georganiseerd. René: de reparatie van de oranje rib was eerder gepland, maar 
er was geen capaciteit beschikbaar. De gele is technisch prima, maar dus helaas vies. 
Mark heeft een tip voor de gele rib: ruitje voorop en stang achterop, zodat de huik er 
goed op kan. Hij schat de kosten op 180 euro en daarmee blijft ie waarschijnlijk veel 
schoner. 



191023 notulen ALV 
 

6 

 
Joeri Meulemans oppert een materiaalcommissie in het leven te roepen. Het bestuur 
vind dat een goed idee en moedigt hem aan. Merlijn van den Akker (aspirant-lid) heeft 
hier ervaring mee bij andere verenigingen en wil ook meedoen. Samen zullen ze een plan 
voorleggen aan het bestuur. 
  
Paul Oonk: kan er wifi op de steigers komen? Casper: de kabel van WSVR naar buiten 
heeft onvoldoende capaciteit en belemmert goede wifi. Als er meer wifi-punten komen 
wordt de wifi slecht. 
 
Arno Sap is aspirant-lid geworden en stelt zich voor. 
 

9. Sluiting 
 
Casper bedankt de aanwezigen. 


